
52.VI - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zwrócił się do Prezydenta Miasta w zakresie organizacji ZIM-u. Poinformował, że 

krąży informacja, że ośmiu pracowników w ZIM-ie ma być zwolnionych – pierwsze 

zwolnienia mają nastąpić wśród pracowników Nowego Cmentarza. Dodał, że tam, przy 

obsłudze pieca krematoryjnego są cztery etaty, były zatrudnione trzy osoby, a obecnie zostały 

dwie. Radny zapytał, jak Prezydent Miasta wyobraża sobie funkcjonowanie Cmentarza, gdzie 

świadczone są usługi spopielania zwłok. Powiedział, że w spopielarni odbywają się trzy, 

cztery kremacje dziennie. Dodał, że w przypadku choroby pracownika czy urlopu – zostaje 

tylko jedna osoba. Zapytał o racjonalną wizję dalszego funkcjonowania tej jednostki. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html





